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 כרם מהר"ל –ועד מקומי  

   03.12.24 פרוטוקול ישיבה מיום

 

 03.12.24 :תאריך הישיבה 

 דרור גונן, אמנון איתן, טל מנור אביב יובל, תמרה שלזינגר, : חברי ועד נוכחים

  :חברי ועד נעדרים

 מנהלת קהילה - נלי חזקיהו לוי בעלי תפקידים:

 

 על סדר היום: 

 . סיכום מפגשי רחובות  1

 פרויקטים לתכנון-. חומש2

המחלקה המוניציפאלית   -. סיכום מפגש עם משה אלזרע מנהל אגף שפ"ע ויוסי גבאי מנהל תברואה3

 במועצה. 

 . מכרז גינון 4

 . שמירה 5

 . אישור הטמעת רחובות ומספרי רחובות בכרם מהרל במפ"י. 6

 . עדכונים שוטפים.7

 

 החלטות: 

 - סיכום מפגשי רחובות .1

על פי נושאים עיקריים מתוך הרשימה הועד יבנה   מוצגים נושאים שעלו במפגשי הרחובות.בסיכום  

 לטיפול בהמשך הקדנציה.תוכנית, והנושאים יקבלו תיעדוף  

 יקבע מפגש עם התושבים  2025בתחילת שנת 

 

 :בתוכנית חומש   פרויקטים לתכנוןרעיונות ל-חומש .2

שיפוץ מגרש  הוא הרצון למגרשי ספורט, ונושא שעלה הרבה במפגש עם התושבים זהו  -מגרשים-

 כדורגל, שיפוץ מגרש כדורסל.

 עוקף וסגירת הכביש הקיים.  סלילת כביש- רחוב החורשהכביש -



 

 

 

 שיפוץ מבנה המחסן -

 המושב הוספת מתקני כושר ברחבי-

 

המחלקה    -סיכום מפגש עם משה אלזרע מנהל אגף שפ"ע ויוסי גבאי מנהל תברואה .3

 המוניציפאלית במועצה. 

הוצע ע"י משה    -שהחזירים מצליחים להפילהנושא העיקרי בפגישה היה מציאת פתרון לפחים 

  את הפחים הירוקים יוכלו להחליףמשפחות. הפחים  5-8ויוסי להניח פחים קבועים, פח אחד ל 

 , וניתן להציב אותם לצד כלובי הגזם הקיימים.הרבים

 . את הפחים בהם את המיקומים שניתן להציב בחוןקבע סיור על מנת לשוקל הצעה זו והועד 

 

  -מכרז גינון .4

ייסגר במפגש זה   .הקהילהנציגי הועד המקומי ומנהלת ,  ועדת גינון ליום שני פגישה עםנקבעה 

 פרסומו. החוזה של המכרז וניתן יהיה להתקדם ל 

 

  -שמירה .5

נבדקות מספר אפשרויות לשמירה במושב. האופציה של חברות שמירה, נבדקת האפשרות  

 לשלב את השמירה עם ישוב נוסף סמוך ובכך להוזיל את העלות.  

סייר שיסייר במושב מספר פעמים בלילה  - וד אופציה שנבחנה היא הצעה מהביטחון במועצהע

 ישובים נוספים. בשילוב עם

אופציה אחרת היא הצעתם של רובי ונתן לחזור להיות כוננים בלילה במתכונת שהייתה עד 

 המלחמה. 

על מנת   פגישה עם חברת שמירה שמשלבת עם עוד ישוב ונציג של הישוב הנוסף הועד יקבע

 להבין יותר.

 הצעת מחיר סופית עם המועצה הועד יבקש בנוסף 

 

 -אישור הטמעת רחובות ומספרי רחובות בכרם מהרל במפ"י. 6

הוכנה מפה עם   -לאחר מספר חודשים בהם שושי כהן תושבת המושב מתנדבת ובודקת את הנושא

 לאחר  הועד אישר בפרוטוקול את המפה והיא תועבר לאישור במליאת המועצה,מספרי הבתים. 



 

 

 

למשרד הפנים ואז ניתן יהיה לפרסם את מספרי הבתים באופן רשמי במפ"י  אישורם הם מעבירים 

 לתושבים. זאתלאחר השלמת כל התהליך נפרסם  ועוד.

 

 - . עדכונים שוטפים7

 -עם ועד האגודה יו"ר הועד פגישה של אביב •

 נושא המחסן יעלה לדיון באסיפת אגודה. 

 

   -2025תקציב   •

 . 2025מתחיל לעבוד על תקציב לשנה הבאה לשנת ועד ה

ה על מנת  יוכל להעביר לועדות מה התקציב שלהם לשנה הקרוב 2025התקציב של   לאחר תכנון

 לתכנן פרויקטים. שיוכלו 

 

 - הגולם •

 כרז תפעול הבר יצא בקרוב, ותהיה פגישה בנושאים שונים יחד עם בורד הגולם.מ

 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 מנהלת קהילה -נלי חזקיהו לוי

 ועד מקומי כרם מהר"ל 

 

 

 

 

 


